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Szpitale nastawione na leczenie ludzi, nie na zysk – taka idea
głoszona  jest  od  lat  m.in.  przez  niektórych  polityków  i
działaczy Ośrodka Myśli Społecznej im. Ferdynanda Lassalle’a.

Podczas  konferencji  prasowej  były  minister  zdrowia  Marek
Balicki przekonywał, że prywatyzacja i komercjalizacja opieki
medycznej wydłużyła czas oczekiwania na wizytę u specjalistów.
Jego zdaniem środki publiczne powinny płynąć tylko do tych
placówek, które działają non profit. Były minister dodał, że
już teraz większość szpitali wybiera te usługi medyczne, za
które można dostać od NFZ więcej pieniędzy.

Balicki, który od marca 2013 ponownie działa w SLD, wskazał
też, że szpitale non profit powinny brać pieniądze na pensje
dla  swoich  pracowników  ze  środków  publicznych.  Podkreślił
jednak nie podwyższać składki, którą płaci obywatel, ale tą,
jaką budżet państwa płaci na przykład za osoby bezrobotne.
„Przeciętne wynagrodzenie to 3 i pół tysiąca złotych, składkę
za bezrobotnych płaci się od 700 (…) trzeba to wyrównać” –
powiedział.

Balicki postulował też, że należałoby też objąć powszechnym
prawem do opieki zdrowotnej wszystkich obywateli. Chodzi o to
– wyjaśnił – żeby nieubezpieczeni w NFZ nie bali się pójść do
przychodni, gdy zachorują.
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